
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 948
Ministeren bedes oplyse, hvilke erfaringer der er opnået med lovændringen i
2009, som hævede registreringsafgiften for taxa'er til 70 pct. og bundgrænsen
til 230.000 kr., herunder om de forventede miljømæssige effekter, hvad angår
ønsket om mindre og mere energiøkonomisk rigtige biler, er blevet opnået.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henning
Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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